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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw ,̂ 

Graag stel ik u langs deze weg op de hoogte van de voortgang van enkele 
toezeggingen en LTA-ptmten. 

Cameratoezicht. 
Zoals u weet is in 2011 het cameratoezicht in het uitgaansgebied voor de duur van 
5 jaren verlengd, De verordening cameratoezicht gemeente Groningen bepaalt dat ik 
u na afloop van ieder jaar een beknopt verantwoordingsverslag stuur over het 
gevoerde cameratoezicht. 
Ik kan u daarover mededelen dat de inzet van het cameratoezicht in het 
uitgaansgebied van onze gemeente in 2012 (en in de laatste maanden van 2011) 
ongewijzigd is voortgezet. Dit betekent dat er geen camera's zijn verwijderd of 
bij geplaatst. 

Mobiel cameratoezicht in A-kwartier. 
In uw vergadering van 30 januari jl. heeft u gesproken over de toegenomen overiast 
in het A-kwartier. Ik heb u toen toegezegd om in de driehoek te bespreken of 
kortdurend mobiel cameratoezicht op grond van de Politiewet, momenteel een 
toegevoegde waarde heeft. De uitkomst is als volgt. Momenteel is er veel extra 
politie-inzet in de buurt om daarmee de ergste overiast te bedwingen. Een camera op 
een of twee plaatsen heeft daarbij niet heel veel toegevoegde waarde. Dit kan anders 
zijn op het moment dat de extra politie-inzet weer wordt afgebouwd. Op dat moment 
kan het zinvol zijn om wel een camera op te hangen, eventueel ter overbrugging naar 
permanente camera's op grond van de te wijzigen verordening. Deze wijziging is in 
voorbereiding en ktmt u tijdig verwachten voor de vergadering van uw conmiissie 
Financien en Veiligheid van april. 
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Polycarbonaat. 
U heeft in 2012 meerdere malen aandacht gehad voor incidenten met glas in de 
horeca. In het najaar van 2012 heb ik u reeds gerapporteerd over het aantal 
glasincidenten in de horeca en tijdens evenementen. 
De cijfers bleken een forse dating te laten zien ten opzichte van het aantal incidenten 
met glas in 2010. 
Wij hebben in dezelfde brief aangegeven bezig te zijn met een wijziging van het 
handhavingsprotocol horeca, om zo bij herhaling van incidenten met glas, 
polycarbonaat te verplichten. Deze mogelijkheid is iimiiddels opgenomen in het 
handhavingsprotocol. Dit betekent dat ik, indien er sprake is van herhaling van 
glasincidenten in de horeca, over kan gaan tot het verplichten van polycarbonaat/ 
gehard plastic. 
Ik heb deze nieuwe mogelijkheid nog niet aangewend. Hier is namelijk nog geen 
aanleiding toe geweest. 

Damoclesbeleid. 
Tijdens de behandeling van het zogenoemde Damoclesbeleid in uw vergadering van 
27 februari jl. heb ik u toegezegd dat u van mij nadere en meer concrete informatie 
zult ontvangen voor de volgende commissievergadering. Het gaat om informatie ten 
aanzien van de inspanningen die ik zal plegen als bij een sluiting van een woning 
wegens drugsoverlast, burgers him woning moeten verlaten terwijl ze geen aandeel 
hebben in de drugshandel of-overiast. De eerstvolgende vergadering van uw 
commissie F&V is op 13 maart a.s. De stukken daarvoor zijn u al toegezonden. 
Ik stel u daarom voor dat u de nadere informatie zult ontvangen bij de stukken voor 
uw commissievergadering van 3 april 2013. We kunnen op 3 aprila.s. dan tevens 
verder van gedachten wisselen over uw wensen ten aanzien van de evaluatie die u 
graag in maart 2015 tegemoet ziet. 
Tenslotte heb ik toegezegd dat ik nader onderzoek zal doen hoe het recht op 
anonimiteit wordt gewaarborgd bij persoonlijke aangifte op het politiebureau. 
Ik kom daar zo spoedig mogelijk op terug. 

iendelijke groet, 

^ (Peter) Rehvsdnkel, 
burgemeester van Groningen. 


